

实用口腔医学杂志

2012 年 7 月

第 28 卷

第 4 期

目 次

基础医学研究

- 白细胞介素-1 α 和集落刺激因子-1 对大鼠牙囊细胞骨保护素的影响 ... 谢楠 杜宇 谷海晶等(417)
- 粘着斑激酶基因沉默促进口腔癌细胞侵袭和迁移的实验研究 刘华联 徐天舒 江宏兵等(422)
- 补肾方剂对骨质疏松伴牙周炎家兔正畸牙移动中牙周组织作用的组织学
观察 胡晓颖 董福生 袁 硕等(426)
- 高植入扭力对微型种植体-骨界面愈合的组织学影响 单丽华 周冠军 郝 会等(430)
- 微管相关蛋白-4 和 β -微管蛋白在小鼠磨牙牙胚发育中表达的研究 刘 飞 李新明 高 洁 (435)
- 兔牙移动中半胱氨酸蛋白酶抑制剂 C 表达与牙周骨改建的研究 马艳宁 王小琴 任改仙 (440)
- 双室共培养中人羊膜上皮细胞诱导分化为腺泡细胞样细胞研究 张霓霓 黄桂林 王军胜等(444)
- 自酸蚀粘接剂对窝沟封闭微渗漏影响的实验研究 计 艳 龚 玲 王 瑜等(449)
- 聚桂醇注射兔面部腮腺区组织的实验研究 王延镛 刘 宇 吴美娟等(453)
- hBMP-2 基因修饰自体 BMSCs 移植促进兔下颌骨牵张成骨新骨形成的 X
线分析 黄旋平 周 诺 杨媛媛等(457)

临床医学研究

- 洁刮治术后慢性牙周炎可疑致病微生物检出量与疗效的关系 周 婷 丁 一 徐 屹等(461)
- Treg 与 IL-17 在复发性口腔溃疡中表达的相关性研究 王 栋 李言君 付爱丽等(466)
- 全舌再造的外科技术探讨 陈传俊 陈晓阳 丁常春等(470)
- 内毒素条件下苯妥英钠对人牙周膜干细胞钙调蛋白表达的影响 何 康 王宝彦 张 斯 (473)
- IRF-4 结合蛋白在口腔鳞癌中的表达及临床意义 简从相 黄晓山 李晨军 (478)
- 槲皮素壳聚糖被膜治疗口腔溃疡的实验研究 赵志宇 郭 兰 韩淑英 (482)
- 应用锥形束 CT 探究上颌前牙区颌骨微种植支抗钉植入的安全区 赵 岩 吴 平 (486)
- 宁夏回汉族人群中 *FOXE1* 基因多态性与非综合征型唇腭裂的相关性研究
..... 章根训 周忠伟 信燕华等(490)
- 舌癌不同浸润方式 DNA 倍体和合成相分数的研究 高志彪 冯正虎 杨 兰等(495)
- 成都地区 378 颗中国人下颌第一恒磨牙远舌根的临床研究 喻 刚 叶 玲 黄定明等(498)
- 口腔健康影响程度量表在口腔扁平苔藓诊疗中的初步应用 左雯鑫 李晓宇 蔡淦英等(502)

唇腭裂患儿父母身心健康状况调查与思考	王杨洋 翟 堃 信燕华等(505)
I 类 II 类均角骨面型拔牙矫治后上气道矢状结构变化的初步临床观察	 周 嫣 方志欣 黄敏方等(509)
综 述	
颈部淋巴结包膜外侵犯的研究现状	任振虎 吴汉江 (514)
短篇报告	
7 种藻酸盐印模材料取模、灌模后模型尺寸准确性比较	李雅萍 赵信义 龚 旭等(518)
7 种牙膏在体外对牙龈内阿米巴的作用效果	程鲁晋 刘 君 吕晶晶等(520)
腮腺造影螺旋 CT 检查在腮腺肿物诊断中的应用	奚广伟 刘 影 (521)
AQP3、7、9 在人下颌下腺的免疫组化定位	王金涛 李宪起 赵二军等(524)
病案报告	
口腔溃疡为首发症状的 T 大颗粒淋巴细胞白血病 1 例及免疫分析	尹 克 段玉芹 (527)
下颌下腺导管涎石误诊为舌下黏液囊肿 1 例	张海霞 周章华 (528)
下颌尖牙跨区漂移 1 例	王 帅 汪 赢 (530)
教学园地	
第四军医大学口腔医学博物馆在教学中的应用	李晓路 侯晓冲 贺建军等(532)
学习园地	
全口义齿基托的临床检查和调改	吴国锋 (535)
简 讯	
书讯.....(421,434,448,452,456,460,465,472,477,481,489,501,534,538)	欢迎订阅 欢迎邮购 2013 年全年《实用口腔医学杂志》.....(443)
广告与信息	
邮购口腔医学图书目录	(539)

实用口腔医学杂志(双月刊) SHIYONG KOUQIANG YIXUE ZAZHI JOURNAL OF PRACTICAL STOMATOLOGY 2012 年 7 月第 28 卷第 4 期(总第 135 期) 1985 年 11 月创刊 主管单位 第四军医大学 主办单位 第四军医大学口腔医学院 主 编 赵敏民 副 主 编 俞光岩 周学东 张志愿 边 专 王松灵 施松涛	编 辑 《实用口腔医学杂志》编辑委员会 (西安市长乐西路 145 号 710032 电话/传真: 029-83224470) E-mail: j-pr-s@ fmmu. edu. cn 网址: www. sykqyxzz. com QQ: 365777656 出 版 《实用口腔医学杂志》编辑部 出版日期 2012 年 7 月 30 日 订 阅 全国各地邮局(所) 发 行 陕西省邮政报刊发行局 印 刷 西安市新华印务有限公司	JOURNAL OF PRACTICAL STOMATOL- OGY is published bimonthly by the 4th Military Medical University, Xi'an, China (710032). Tel: (029)83224470. E-mail:j- pr-s @ fmmu. edu. cn. http://www. sykqyxzz. com. Subscription: Local post offices.
---	---	---

JOURNAL OF PRACTICAL STOMATOLOGY

Vol. 28 No.4 Jul 2012

Basic Study

- The effect of IL-1 α and CSF-1 on OPG expression in rat dental follicle cells
..... XIE Nan, DU Yu, GU Haijing, et al. (417)
- Focal adhesion kinase gene silencing promotes invasion and migration of human tongue
cancer cells LIU Hualian, XU Tianshu, JIANG Hongbing, et al. (422)
- Histological observation of the effects of tonifying kidney recipes on the periodontal tissue in
osteoporotic rabbits with periodontitis undergoing orthodontic teeth movement
..... HU Xiaoying, DONG Fusheng, YUAN Shuo, et al. (426)
- Effect of excessive insertion torque on the implant-bone interface observed by histology
..... SHAN Lihua, ZHOU Guanjun, QIE Hui, et al. (430)
- Expression pattern of MAP-4 and β -tubulin in different developing stages of mouse molar
..... LIU Fei, LI Xinming, GAO Jie. (435)
- Expression of cystatin C during orthodontic tooth movement in rabbits with the periodontal
remodeling MA Yanning, WANG Xiaoqin, REN Gaixian. (440)
- Induced differentiation of human amniotic epithelial cells into acinar cells using a double
chamber system ZHANG Nini, HUANG Guilin, WANG Junsheng, et al. (444)
- The effects of self-etching bonding agent on the microleakage in pit and fissure sealing
..... JI Yan, GONG Ling, WANG Yu, et al. (449)
- The effects of liquid lauromacrogol injection on the soft tissue in rabbit parotid region
..... WANG Yanzhuo, LIU Yu, WU Meijuan, et al. (453)
- X-ray study on the bone regeneration following transplantation of autogenous bone marrow
mesenchymal stem cells modified with BMP-2 gene in rabbit mandibular distraction
osteogenesis HUANG Xuanping, ZHOU Nuo, YANG Yuanyuan, et al. (457)

Clinical Study

The association between the changes of the five subgingival putative periodontal pathogens and the clinical parameters following scaling and root planning ... ZHOU Ting, DING Yi, XU Yi, et al. (461)

Correlation of IL-17 expression and regulatory T cell ratio in the peripheral blood of RAU patients WANG Dong, LI Yanjun, FU Aili, et al. (466)

Surgical techniques in the reconstruction of tongue after total glossectomy CHEN Chuanjun, CHEN Xiaoyang, DING Changchun, et al. (470)

Expression of CaM in human periodontal ligament stem cells stimulated by PHT and/or LPS HE Kang, WANG Baoyan, ZHANG Si. (473)

IRF-4 binding protein expression in oral squamous cell carcinoma and it's clinical significance JIAN Congxiang, HUANG Xiaoshan, LI Chenjun. (478)

An experimental study of quercetin chitosan composite film in the treatment of oral ulcer ZHAO Zhiyu, GUO Lan, HAN Shuying. (482)

Quantitative study of maxillary anterior bone depth and labial cortical bone thickness for micro-implant anchorage placement using cone beam CT ZHAO Yan, WU Ping. (486)

Association between FOXE1 polymorphisms and non-syndromic cleft lip with or without cleft palate in Ningxia Hui and Han population ZHANG Genxun, ZHOU Zhongwei, XIN Yanhua, et al. (490)

DNA ploidy and synthesis phase fraction in tongue squamous cell carcinoma with different pattern of invasion GAO Zhibiao, FENG Zhenghu, YANG Lan, et al. (495)

Clinical study of radix entomolaris in permanent mandibular first molars in Chinese individuals in Chengdu YU Gang, YE Ling, HUANG Dingming, et al. (498)

Preliminary application of oral health impact profile in the treatment of patients with oral lichen planus ZUO Wenxin, LI Xiaoyu, CAI Ganying, et al. (502)

A study on the psychosomatic states of parents of children with cleft lip/palate WANG Yangyang, ZHAI Kun, XIN Yanhua, et al. (505)

Preliminary study of the effects of extraction orthodontic treatment on the upper airway dimensions in patients with class I or II sagittal facial type of average vertical facial type malocclusions ZHOU Yan, FANG Zhixin, HUANG Minfang, et al. (509)

Review Articles

Extracapsular spread in cervical lymph nodes REN Zhenhu, WU Hanjiang. (514)